



## MAJLIS PERBANDARAN ALOR GAJAH

### KENYATAAN SEBUT HARGA

Sebut Harga adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan CIDB dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera (STB) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam kategori dan pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran bagi kerja berikut:-

Tajuk Projek	Gred, Kategori & Pengkhususan	Tempat, Tarikh dan Masa Dokumen Mula Dijual	Harga dokumen dan Bayaran atas Nama	Tempat, Tarikh dan Masa Sebutharga Ditutup
S.32/2021 - Kerja Membina Tempat Meletak Kenderaan di Perkarangan Pejabat Majlis Perbandaran Alor Gajah (MPAG)	Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE21	Unit Perolehan, Tingkat 2, Majlis Perbandaran Alor Gajah Lebu AMJ, Alor Gajah, Melaka.  Tarikh Penjualan Dokumen :	Harga Dokumen : RM50.00  Bayaran boleh dibuat secara tunai, kad debit, kad kredit atau dengan menyertakan wang	Unit Perolehan, Tingkat 2, Majlis Perbandaran Alor Gajah Lebu AMJ, Alor Gajah, Melaka.  Tarikh Tutup Sebutharga :
MPAG.29/2021 - Pembinaan Papan Tanda Di Kawasan Pelancongan Daerah Alor Gajah	Gred G1 Kategori CE dan B Pengkhususan CE21 dan B04	21 September 2021 (Selasa)  Hingga 28 September 2021 (Selasa)	pos/wang kiriman pos/draf bank di atas nama Yang Di	29 September 2021 (Rabu)  Waktu: 12.00 tengah hari
MPAG.30/2021 - Kerja Menaiktaraf Nurseri MPAG Di IKS Air Paabas	Gred G1 Kategori CE dan B Pengkhususan CE21 dan B04	Waktu Penjualan : Isnin - Jumaat 9.00 pagi - 4.00 petang	Pertua Majlis Perbandaran Alor Gajah.	
<b>TAKLIMAT SEBUT HARGA DAN LAWATAN TAPAK ADALAH TIDAK DIWAJIBKAN</b>				

1. Untuk makluman kontraktor yang ingin membeli Dokumen Sebut Harga dan belum pernah berdaftar dikehendaki berdaftar terlebih dahulu sebagai kontraktor MPAG dengan yuran pendaftaran sebanyak **RM150.00** sekali sahaja dengan mengemukakan Salinan Sijil Pendaftaran Syarikat, Penyata Bank beserta Cop Syarikat.
2. Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada wakil-wakil Kontraktor yang sah sahaja. Bagi maksud ini Kontraktor-kontraktor hendaklah membawa **Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan Serta Sijil Taraf Bumiputera dan satu salinan bagi setiap sijil tersebut serta surat wakil semasa membeli dokumen sebut harga.**
3. **Pihak kontraktor perlu mematuhi dan mengambil langkah-langkah proaktif untuk sentiasa mencegah penularan wabak COVID-19 yang dikeluarkan oleh pihak berkuasa bagi mematuhi Akta Pencegahan dan Pengawalan penyakit berjangkit 1988 (Akta 342) dan (Akta Polis 1967).**
4. Notis di atas juga boleh diakses dengan melayari laman web rasmi Majlis Perbandaran Alor Gajah di alamat [www.mpag.gov.my](http://www.mpag.gov.my) dan di 'Facebook' rasmi MPAG.

Sekian, terima kasih.

**“MELAKAKU MAJU JAYA, RAKYAT BAHAGIA, MENGGAMIT DUNIA”**  
**“WAWASAN KEMAKMURAN BERSAMA 2030”**  
**“ALOR GAJAH BANDAR SEJAHTERA, MAJU DAN DINAMIK”**

Saya yang menjalankan amanah,

  
**MOHD FADHIL BIN HASSAN**  
Yang Dipertua,  
Majlis Perbandaran Alor Gajah.

Tarikh : 20 September 2021

NHB/nih/UP/notissebuthargaMPAG